
Referat programrådsmøte Honours-programmet 17. februar 2022. 
 
Tilstede: Anders Malthe-Sørenssen, Øystein Linnebo, Andreas Carlson, Gunnar A. Malmin, Grete 
Stavik-Døvle, Andrea Dahlin (studentrep.), Didrik S. Ingebrigtsen (studentrep.), Tiril Flatebø 
(studentrep.), Linn L. Thorsen (referent). 
 
 
Referat her: 
 
Sak 1  
Spesialpensum til bruk i Honours-graden.  
Ved MN-fakultetet bruker masterstudenter og ph.d.-kandidater til en viss grad spesialpensum som 
del av teoretisk pensum i sine grader. Spesialpensum må godkjennes av utdanningsutvalget ved 
enheten som arrangerer vurdering i temaet. Temaet for spesialpensum kan ikke overlappe med 
ordinære emner. Det er svært uvanlig at dette brukes i bachelorgrader, FA- og MAMI-studenter får 
ikke bruke dette i sine disiplinære grader.  
Det er nå en student som søker om å bruke en forskerskole som spesialpensum i honours, og 
administrasjonen ønsker å drøfte hva programrådet tenker om saken. 
 
Referat: 
Det kan være en fordel med fleksibilitet for studenten, men det krever en stor andel ressurser med 
en-til-en-undervisning og administrasjon. Ordningen kan bli for ressurskrevende. 
Vedtak: alle medlemmer av programrådet er mot å tillate spesialpensum for studenter på 
programmet. 
 
 
Sak 2 
Administrativ behandling av søknader om redusert studieprogresjon. 
Studenter søker om å få lavere progresjon grunnet dokumentert deltidssykdom. Honours-komiteen 
har behandlet disse søknadene ved å gi studenter deltid i semesteret det søkes om deltid for og har 
hatt som krav at studentene må gjennomføre HON-emner sammen med kullet de er tatt opp til, 
men at de kan ha en progresjon på de disiplinære emnene som tilsvarer graden av sykemelding. 
Ettersom dette er blitt en mer eller mindre vanlig søknadsbehandling foreslås det at 
administrasjonen overtar denne oppgaven i sin helhet, og at studenter som studerer deltid kan ta 
disiplinære emner på deltid, men at HON-emner gjennomføres sammen med eget kull. Søker må 
informeres om at dette kan på virke videre studieløp ved at mange emner bare undervises i ett av 
semestrene og at emner i noen tilfeller bygger på hverandre. De må derfor følge opp med en 
oppdatert utdanningsplan for videre studieløp i samråd med mentor.  
 
Referat:  
Erfaringsgrunnlaget er tilstrekkelig og kan danne grunnlag for gode saksbehandlingsrutiner i 
studieadm. Standardsaker og ukompliserte saker behandles av studieadm. Spesielle saker tas opp i 
Honours-komiteen. Studieadministrativ behandling av studentsaker om redusert studieprogresjon 
kan bidra til større forutsigbarhet for studenter og deres studiesituasjon. 
Vedtak: Alle er for at studieadministrasjonen overtar denne behandling for standardsaker. 
 
 
Sak 3 
Administrativ behandling av søknader om permisjon. 



Studenter kan også bli syke på heltid eller ha fødselspermisjon. Per i dag er det også mulig å søke om 
permisjon uten særskilt grunn (UiO fellesregel, Honours ikke nevnt som unntak fra retningslinjer om 
permisjon uten grunn på UiOs nettsider).  
Søknadsbehandling i andre programmer vil normalt gi studenten permisjon i ett eller to semester, 
avhengig av oppbygging av programmet. Det foreslås at eventuelle søknader behandles av 
administrasjonen og at studenter i Honoursprogrammet gis to semester permisjon og flyttes til neste 
kull. Søker informeres om at vedkommende er flyttet ett kull og at eventuelle endringer i 
oppbygging eller temabytte for deres studieretning gir dem en overgangsordning. 
 
Referat: 
Erfaringsgrunnlaget er tilstrekkelig og kan danne grunnlag for gode saksbehandlingsrutiner i 
studieadm. Standardsaker og ukompliserte saker behandles av studieadm. Spesielle saker tas opp i 
Honours-komiteen. Studieadministrativ behandling av studentsaker om permisjon kan bidra til 
større forutsigbarhet for studenter og deres studiesituasjon. 
Vedtak: Alle er for at studieadministrasjonen overtar denne behandling for standardsaker. 
 
 
Sak 4 
Administrativ behandling av søknader om endring i utdanningsplaner. 
Hvert semester, innen 1. april og 1. oktober, kan studenter søke om endringer i utdanningsplaner. 
Søknadene skal være utformet i samråd med studentens mentor. Disse søknadene har tidligere blitt 
behandlet i Honours-komiteen. Honours-komiteen er en litt mindre komite som har med en 
vitenskapelig fra hvert fakultet pluss studieadministrative for Honours. 
Diskutere vedtak på at studieadministrasjonen kan behandle endringer i utdanningsplaner når 
forslaget fra studentene ikke er i strid med progresjonskravet, og det er tilsvarende situasjoner man 
ville behandle for endringene for disiplinærprogrammene. Disse søknadene bør også få retningslinjer 
som studieadministrasjonen følger opp. 
 
Referat: 
Erfaringsgrunnlaget er tilstrekkelig og kan danne grunnlag for gode saksbehandlingsrutiner i 
studieadm. Standardsaker og ukompliserte saker behandles av studieadm. Gjelder også emner tatt 
på utveksling. Spesielle saker tas opp i Honours-komiteen. Studieadministrativ behandling av 
studentsaker om endring i utdanningsplan kan bidra til større forutsigbarhet for studenter og deres 
studiesituasjon. 
Vedtak: Alle er for at studieadministrasjonen overtar denne behandling for standardsaker. 
 
Sak 5  
Oppfølging av emneplanlegging høstsemesteret 2022.  
Hvordan ligger vi an? 
HON1000 (MN), HON2110, HON2120 (HF) og HON3000 (SV). 
 
Referat:  
I rute med planlegging av høstens emner. 
HON1000: Henrik er klar og har tanker om 2 gruppelærere. Disse er ok så lenge ikke utdanningsleder 
setter seg på bakbeina. 
HON2110: Emneansvarlig: Ingrid L. Falkum. 
HON2120: Så og si landet. Emnet gis av Salvatore Florio og Øystein Linnebo. Antakeligvis behov for 
studentassistent. LLT og ØL følger opp. 
HON3000: Jobber med å lande medunderviser som erstatning for Cato, alt. at Nicolay tar emnet 
alene. Evaluering av emnet pågår nå. 
 



 
Sak 6 
Orientering om programseminar for kull 2020 og kull 2021.  
Planlagt programseminar i uke 9 (primo mars). 
 
Referat:  
Linda stiller 2. mars og Ilan 3. mars. AMS følger opp program/innhold med Ilan og Linda. 
LLT holder i bestilling av mat og drikke. 
Innspill fra studenter: Fokusere på det sosiale. SV- og HF-studentene sitter ofte ikke i Abel-stuen, 
mens realfagstudentene gjør det i større grad. Studentene tror det sosiale er det viktigste. Vi blir 
sittende i Abel-stuen i uoverskuelig tid, da EA ikke har en plan for hvor vi kan flyttes. Tenker å ta med 
studenter fra SV og HF for å høre hva vi kan gjøre for å få rommene mer attraktive. Ønskelig med 
soner for ulike aktiviteter. Sette ned en gruppe der vi diskuterer løsninger for bruk av lokalene. 
 
 
Sak 7 
Orientering Åpen dag 10. mars. 
 
Referat:  
Omtrent i rute, men trenger flere studenter til stand. Meld til l.l.thorsen@ifikk.uio dersom du selv 
kan stille på stand eller har tips til hvem som kan stille opp. 
 
 
 
Eventuelt 
 

1. Hvor kan vi sende ut e-post til studentene? Ser ut for at de ønsker notification, så da er e-
post kanskje det enklest. De som har noe sender til studieadmin slik at de sender ut via FS. 

2. Oppsummeringsseminar for honours, initiert fra styringsgruppen om å se hva vi har hatt 
intensjoner om og hvor vi går videre.  

3. Anders har hatt et møte med 20 studenter om honours-programmet og generelt om 
oppbygging av programmer. Han kommer til å invitere oss i administrasjon inn for å se hva vi 
kan få til av studentaktiviteter. Ser på studentundervisning. 

 
 
 
Hvis du har saker til programrådet, kan du melde dette inn til l.l.thorsen@ifikk.uio.no 
 
Vennlig hilsen Linn, administrativ programkoordinator 
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